
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 13. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 311
Vil ministeren redegøre for om og i så fald i hvilken udstrækning, kommunerne anvender 
den såkaldte gennemsnitsmodel, når de aflønner plejefamilierne? Herunder redegøre for 
hvor mange kommuner, der anvender gennemsnitsmodellen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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